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REFERAT 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 14.12.2022 

MØDESTED: Kastrupgårdsskolens mødelokale KLOKKEN: 17:30 – 19.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  SAGSNR 

DELTAGERE: 

Niels Bahn Rasmussen, Kristoffer Sæverud 
, Michael Vrochopolous, Tanja Søgaard, Christian 
Frydenlund Bundgaard, Patrick Lechto Dahl, Gitte 
Sander Holm, Julie Bjønager Myhre, Stina Wiatr 
Carlberg, Lise Mortensen, Ayesha Haroon Mughal 
Mushtaq (8C) 

 

Afbud: 

Miriam Joensen, Jon 
Thøgersen, Ditte Smed Holmgaard, Oscar Lawaetz 
Henriksen (9E) 

 

MØDENR.: 5 - 2022  

 

 Emne (og 
ansvarlig) 

Hvad skal vi udrette?  
(Er punktet til 
orientering/ 
drøftelse/beslutning) 

Forberedelse til 
punktet 

Proces Afsat 
tid 

1 Godkendelse af 
dagsorden (alle) 

Dagsorden godkendes 
(beslutning) 

Dagsorden læses  5 min.  

2 Valg af dirigent 
 

Dirigent vælges (beslutning)   5 min. 

3 Elevrådet 
 

Nyt fra….   10min 

4 Høringssvar:  
1)Sammenhængende 
Børne- og 
ungepolitik 2023-25 

Drøftelse af bilag og 
udarbejdelse af høringssvar – 
se tråden på AULA 

Høringsmateriale 
læses 

Godkendelse 10 min 

5 Tilbagemelding fra 
arbejdsgrupper 

Status    

6 SKB Budget  
 

Status - tilbagemelding   10 min 

7 Personalesituationen 
 

   10 min 

8 Meddelelser: 
 
E-klasser 
 
Personale 
 
Kommunalbestyrelsen 
 
SFO 
 
SKB Formand 
 
Skoleleder 

Status   15 min 

9 Eventuelt 
 

    

 Personsager 
(NRA) 

  Orientering 2 min.  
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Præsentation 

Velkommen til Ayesha der er ny elevrådsrepræsentant, sammen med Oscar 

 

1. Dagsorden 
Dagsorden er godkendt 

 

2. Dirigent 
Gitte er valgt. Igen. 

 

3. Elevrådet 
Der er sat gang i en Julevandrehistorie.  

Julekonkurrencen er ikke kommet i gang. Den bliver til noget næste år. 

 

 

4. Høringssvar 
Det besluttes at foreløbigt udfyldt høringssvar udsendes med referatet, så det kan tages op på næste møde 

til endelig beslutning. 

 

5. Tilbagemelding fra arbejdsgrupper 
Gruppen der arbejder med den nye Meddelelsesbog har haft møde. Gruppen  

Der er møde den 26. januar kl 15.30 i fødselsdagsudvalget 

 

6. SKB restbudget 
Oscar har haft møde med Niels. Det var elevrådets indstilling at pengene bruges til opjustering af 

idrætsfaciliteterne. 

 

7. Personalesituationen 
Der er ansættelsessamtaler i næste uge, ifht stillingen som administrativ leder. 

Der vil derfor være en om rokering i forkontoret og en mindre kapacitet i en periode. 

Sussi Norske har opsagt sin stilling. Der vil i den anledning udpeges en midlertidig vikar ifht. E-klasse 

afdelingsledelse, herunder revisitationer. 
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Der forventes også en reduktion i kapaciteten i ledelsen af den grund. 

Der planlægges efter den nye situation i ledelsen. 

NRA orienterer hele personalet skriftligt. 

 

8. Meddelelser 

 
 

E-klasser 

Der er bekymring over at Sussi Norske stopper, da hun længe har været en stor kapacitet i E-klasserne. 

 

Personale 

Intet nyt 

 

Elevrådet 

Intet nyt 

 

Kommunalbestyrelsen 

Der er udfordringer ifbm. næste års budget. Der forventes besparelser for at imødegå de forventede 

budgetoverskridelser. 

Der spørges til muligheder for at skolerne får større selvbestemmelse ifht reparationer/vedligehold 

 

SFO 

Der er udmeldte besparelser på SFO området.  

Det har været i høring om der skal være 2 faste lukkedage. De er efter statistisk analyse besluttet at det 

bliver: 

Sidste hverdag før juleferien og onsdag før påske. Der er umiddelbar tilfredshed med fordelingen. 

I 2023 er overgangsdatoerne fastsat til den 1. marts og 1. maj. Det ville være godt at have en fast dato – den 

1. maj. 

Der er udmeldt at der starter 50 børn – der er 64 distriktsbørn…   
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SKB Formanden 

Forpersonen har intet nyt 

 

Skoleleder 

Der har været en lille forhandling med teknisk forvaltning om midlertidig trafikregulering på Sirgræsvej, 

Røllikevej og transportvejen mellem skole og SFO. Der er stor forundring over om et løsningsforslag 

indebærer almindelig biltrafik igennem et åbent område hvor børn leger og spiller fodbold. 

Vi arbejder på at kunne styre temperaturen bedre på skolen. Det er svært på en gammel skole:) 

Der er arrangement med AUTENS den 4. januar om skoleudvikling. 

 

 

9.  Eventuelt 
 

Det opleves at der er flere trafikanter, der har svært ved at overholde skiltning/regler om morgenen. 

Vi har fået flere hundrede skabe til en meget billig pris. Der arbejdes på opstilling og ibrugtagning. De borde 

og bænke der stod der tidligere, forventes flyttet til T2. 

Der har været brandeftersyn og efterfølgende været justeringer for at imødekomme nye regler. 

Kastrupgårdsskolen har været præsenteret med lave karakterer i en lokalavis. Det virker misvisende da 

tallene ikke er socioøkonomisk regulerede. Det er selvfølgelig ærgerligt.  

 

 

Personsager 
 

Niels orienterer 

 


